
 
 
 
 
     P R O T O K Ó Ł  Nr VIII/07 
 
 

Z obrad VIII Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
z dnia 4 kwietnia 2007 roku . 
 
 
 
ad.1 Otwarcie obrad Sesji  
 
Otwarcia VIII Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk dokonał 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  ,który stwierdził, Ŝe na 
sali jest obecnych 13 radnych wobec czego Rada władna jest do 
podejmowania uchwał .lista obecności stanowi zał nr 1 do protokołu 
Wyjaśnił równocześnie, Ŝe jest to Sesja zwołana  dodatkowo z uwagi na 
terminowość w podjęciu odpowiednich uchwał dot. wygaśnięcia 
mandatu radnych ,którzy złoŜyli rezygnację z mandatu . 
 
 
Ad. Podjęcie uchwał : 
 
 a/wygaśnięcia mandatu radnego Pana Tadeusza 
Walkowiaka . 
 
Przewodniczący Rady odczytał ponownie pismo skierowane na jego 
ręce przez Pana Walkowiaka o rezygnacji z funkcji radnego . 
 Następnie przeprowadził głosowanie nad projektem przedstawionej w 
tej sprawie uchwały  
Uchwała Nr VIII/45//07 została zatwierdzona w następujący sposób  
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych  
1 radny był przeciw podjęciu takiej uchwały  
 przy głosowaniu tej uchwały na sali było obecnych 12 radnych . 
Uchwała nr III/45/07 stanowi zał  nr 2 do protokołu . 
 

B/ wygaśnięcia mandatu radnego Pana Jerzego Grzelki  
 
Tak jak przy podejmowaniu poprzedniej uchwały Przewodniczący 
Rady odczytał pismo o rezygnacji z mandatu radnego  i poddał  
uchwałę o wygaśnięciu z funkcji radnego . 
Uchwała nr VIII/46/07 została zatwierdzona w następujący sposób : 
11 radnych było za podjęciem uchwały  
1 radny wstrzymał się od głosu  
1 radny był przeciw podjęciu tej uchwały  
 Uchwała została zatwierdzona 11 glosami i stanowi zal nr 3 do 
protokołu . 
 



 
Ad. 4Interpelacje i wnioski radnych . 
 
 
 W tym punkcie obrad nie wniesiono Ŝadnych interpelacji i wniosków . 
 
Ad. 5  Zapytania i wolne wnioski  
 
Radny Jacek Woroch – czy na dzisiejszej Sesji nie powinien być 
obecny radny Jerzy Grzelka  moŜna by było jeszcze zadawać mu 
pytania i uzyskać  odpowiedz dlaczego tak wcześnie rezygnuje z 
mandatu radnego ,zlekcewazył zarówno nas radnych a szczególnie 
wyborców  
Pan Przewodniczący dziękował Panu Grzelce za dotychczasową pracę 
jak  moŜna dziękować jak ta praca dopiero została rozpoczęta . 
Czułem się w tym momencie  bardzo zle  i  tez jako zlekcewaŜony a 
Pan Grzelka wywyŜszony  a tak zrobił co chciał i wszystkich tym 
zaskoczył. 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  tez byłem zaskoczony 
tą decyzja ,pismo  odczytałem a od siebie mogę dodać, Ŝe jego decyzja 
była związana z tym, Ŝe otrzymał dodatkowa pracę a przy prowadzeniu 
działalności nie moŜe sobie pozwolić na udział w posiedzeniach Sesji 
lub komisji . 
Wiemy, Ŝe układy w firmach prywatnych są  róŜne to nie to co w firmie 
państwowej . 
Trudno tu komentować  wypowiedź  Pana radnego Worocha  ale taka 
jest decyzja Pana Grzelki . 
Radny Jacek Woroch  - te tłumaczenia do mnie nie docierają  są mało 
powaŜne  w zasadzie nas oszukał i wyborców tez . 
Wiem, Ŝe Pan Przewodniczący będzie go bronił z innych względów  ale 
tez wiem, Ŝe Pan Grzelka to osoba wykształcona  i wiedział jaka praca 
go czeka jak startował w wyborach na radnego 
PrzecieŜ był juŜ radnym w pierwszej kadencji i miał świadomość na 
czym ta praca polega  
 
Radny Kazimierz Pepliński  - dla mnie sprawa tez jest niezrozumiała  
i tez nie znajduje w tym uzasadnienia ,słyszałem na ten temat róŜne 
głosy  ale jak sam nie chce to trudno go zmuszać i naleŜy uznać temat 
za zamknięty  
 
Radny Jacek Woroch – cenie sobie bardzo Pana Grzelkę ,mieliśmy 
juŜ oboje pewne plany co do pracy Rady i to jest dla mnie ogromnym 
zaskoczeniem . 
 
Radny Zbigniew Kiel – nasza dyskusja tu juŜ nic nie da  a musieliśmy 
głosować za ta uchwała chociaŜby ze względu na to, Ŝe  tak by nie 
chodził na Sesje a tak jest moŜliwość wyboru innej osoby na to miejsce. 
 
 
 



Pani Sekretarz Liliana Lenarczyk Zurczak – wobec takiej sytuacji 
zobowiązani jesteśmy przekazać te uchwały zarówno do Wojewody 
oraz do Komisarza Wyborczego, którzy zarządzą wybory a procedura 
wyborcza jest taka sama jak przy wyborach ,które się niedawno odbyły  
Burmistrz MiG Henryk Lityka – wybory muszą się odbyć w ciągu  
3 m-cy od podjęcia uchwały stąd dzisiejsza przyspieszona sesja tak 

aŜeby te wybory nie przypadły  na okres letni . 
 

Radny Stanisław Porzucek –najgorzej będą czuli ci wyborcy którzy 
głosowali na Grzelkę przecieŜ go wybrali. 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski – nasza dyskusja juŜ tu 
nic nie da jest to Pana Grzelki osobista decyzja . 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  czy juŜ coś wiadomo 
w sprawie załoŜenia Neostrady. 
 Burmistrz MiG Henryk Litka  -  otrzymałem pismo w tej sprawie od 
Pana Krzysztofa Szczepaniaka  i na tej podstawie wystosuje pismo do 
telekomunikacji o wyjaśnienia , jeŜeli ktoś jeszcze jest w posiadaniu 
tych informacji to proszę o kontakt w tej sprawie . 
 
Radna Janina Pawełczyk – wiemy, Ŝe chodzą słuchy o likwidacji filii 
szkoły w Grzybnie w Sremie  i to nie będzie podlegało pod Starostwo 
tylko pod Ministerstwo Rolnictwa . 
Czy tu by nie moŜna coś zadziałać aŜeby filia istniała poniewaŜ duŜo 
młodzieŜ z naszego terenu  dojeŜdŜa do tej szkoły a wiemy ,Ŝe do 
Grzybna jest koszt większy zarówno dojazdu albo pobytu w internacie . 
 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – tak jest to prawda szkoła przechodzi 
pod Ministerstwo Rolnictwa  a budynek na ul. Gostyńskiej jest 
potrzebny starostwu . 
Nikt tu się nikogo nie pyta o zdanie to w zasadzie jest juŜ postanowione 
odgórnie. 
 
MoŜe tu od nas być jedynie wystosowane stanowisko i najlepiej jak by 
się tym zajęła Komisja Oświaty ,Kultury i Sportu . 
 
Radny Jacek Woroch – tak jestem za tym i na najbliŜszą środę 
zorganizuje posiedzenie komisji z udziałem radnych powiatowych  
 I wspólnie w tej sprawie uzgodnimy stanowisko . 
 
Radny Jacek Woroch – przed sesja odbyła się konferencja prasowa 
Minister Finansów ,która zapowiedziała likwidację zakładów 
budŜetowych . kogo to dotyczy na naszej gminie. 
 Burmistrz MiG Henryk Litka dotyczy to Zakładu Gospodarki 
Komunalnej . 
 
 
 
 



 
Ad. 6 Zakończenie obrad Sesji  
 
Wobec braku wyczerpania się porządku  obrad Sesji  i braku dalszej  
Dyskusji Przewodniczący Rady złoŜył wszystkim obecnym Ŝyczenia z 
okazji Swiąt Wielkanocnych i zakończył obrady VIII Sesji Rady Miasta 
i Gminy . 
 
 
Protokolant    Przewodniczący Rady  
 
Stefania Gagat    Zbigniew Kierzkowski  

 
 
 


